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Side 2/2 før og efter opsætning af en mulig støjskærm, og der er foretaget en vurdering 

af tilhørende anlægsomkostninger. Det er nødvendigt at foretage denne nær-

mere planlægning, da forholdene omkring de støjbelastede boligområder har 

stor betydning for effekt af og omkostningerne til eventuelle støjbegrænsende 

tiltag, og for at kunne beregne projektets støjreducerende effekt per investeret 

krone. De projekter, der giver størst effekt per krone, vægtes højt i Vejdirekto-

ratets forslag til udmøntning af midler til støjskærmsprojekter. 

Der udestår stadig at blive foretaget nærmere undersøgelser af pris og støjredu-

cerende effekt af mulige fremtidige tiltag ved de to boligområder. Vejdirektora-

tet færdiggør i juni 2017 en ny opdateret støjkortlægning af statsvejene for pe-

rioden fra 2018 og frem. Vejdirektoratet vil indtil videre afvente resultatet fra 

støjkortlægningen førend der evt. foretages yderligere undersøgelser i områ-

derne, herunder set i lyset af, at der ikke pt. er afsat særskilte midler til støjbe-

kæmpelse langs statens vejnet.” 

Som transport-, bygnings- og boligminister er jeg fuldt opmærksom på de støj-

problemer, som trafikken forårsager, og er derfor også optaget af at finde løs-

ninger, der kan reducere støjgenerne langs vejene i samarbejde med forligs-

kredsen bag Aftale om grøn transportpolitik (V, LA, K, S, DF, RV, SF). Når der 

igen er råderum til udmøntning af midler, vil støjbekæmpelse indgå i priorite-

ringen på lige fod med øvrige projekter.  
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